## <u> 詩歌選集第 461 首</u>

## 461 【耶穌我主禰是屬我】

## Listen to Midi

- (一)耶穌,我主!禰是屬我,是父的愛所賜福分;禰的一切所是、所作,今都已成我的 永分。
- (二)貧窮、軟弱、可憐如我,今竟能歸榮耀給禰;我今已蒙寶血洗濯,使我成爲神的公 義。
- (三)禰之所有成我永分,我的泉源藏禰裏頭;因禰我活,歡然承認;我是無有,禰是萬有!
- (四)哦,我救主,教我靠近,藏在禰的受傷肋邊,時刻領受"恩上加恩"直至面見禰的 榮臉。
- (1) Jesus, my Savior! Thou art mine, The Father's gift of love divine; all Thou hast done, and all Thou art, are now the portion of my heart.
- (2) Poor, feeble, wretched, as I am, I now can glory in Thy name; now cleansed in Thy most precious blood and made the righteousness of God.
- (3) All that Thou hast Thou hast for me, all my fresh springs are hid in Thee; in Thee I live; while I confess I nothing am, yet all possess.

(4) O Savior, teach me to abide close sheltered at Thy wounded side, each hour receiving "grace on grace," until I see Thee face to face.

James G.Deck